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Protokół Nr XV/15 

RADY GMINY DĄBRÓWNO 

z dnia 26 listopada 2015 roku 

 
1. Otwarcie nastąpiło o godzinie 1400, zamknięcie o godzinie 1615. 

Na posiedzeniu podjęto 9 uchwał od Nr XV/82/15 do Nr XV/90/15. 

Zaproszenie stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 

 

W posiedzeniu udział wzięli: 

1. Radni wg listy obecności – załącznik nr 2 

2. Sołtysi wg listy obecności – załącznik nr 3 

3. Dorota Szczurowska – Zastępca Wójta Gminy Dąbrówno 

4. Danuta Tupaj – Skarbnik Gminy 

5. Grażyna Halkiewicz – Sekretarz Gminy 

6. Marcin Ignatowski – Radca Prawny 

 

Ad. 2 Stwierdzenie prawomocności obrad. 

Przewodniczący Pan Marek Zalewski powitał zebranych i odczytał proponowany porządek 

obrad. W posiedzeniu uczestniczyło 13 Radnych na 15 osobowy skład Rady Gminy 

Dąbrówno w związku, z czym obrady były prawomocne. 

Przewodniczący Pan Marek Zalewski złożył rezygnację z pełnienia funkcji Przewodniczącego 

Rady Gminy Dąbrówno.  

Radca Prawny Pan Marcin Ignatowski złożył wniosek o wprowadzenie do porządku obrad 

XV Sesji Rady Gminy Dąbrówno uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie opłaty targowej. 

Przewodniczący poddał wniosek pod głosowanie. 

Głosowanie: 

 za – 13 głosów 

 przeciw – 0 głosów 

 wstrzymujących się – 0 głosów 

Wniosek o został przyjęty jednogłośnie. 
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Przewodniczący Pan Marek Zalewski poprosił o krótką przerwę. 

 

Przerwa 5 min. 

Przewodniczący Pan Marek Zalewski odczytał treść uchwały w sprawie przyjęcia rezygnacji 

radnego z funkcji Przewodniczącego Rady Gminy Dąbrówno i poddał ją pod głosowanie. 

Głosowanie: 

 za – 12 głosów 

 przeciw – 1 głos 

 wstrzymujących się – 0 głosów 

Uchwała została przyjęta większością głosów.   

Przewodniczący Pan Marek Zalewski przekazał obowiązki Przewodniczącego Rady Gminy 

Dąbrówno Wiceprzewodniczącej Pani Jadwidze Grażynie Wańkowicz.  

 

Ad. 3 lit. a) w sprawie zmiany uchwały Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Dąbrówno na lata 2015 – 2022. 

Skarbnik Gminy Pani Danuta Tupaj przedstawiła projekt uchwały dotyczący zmiany 

Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2015 – 2022. Uzasadnienie stanowi załącznik nr 4. 

Radni nie wnieśli uwag do projektu uchwały. Wiceprzewodnicząca odczytała treść uchwały i 

poddała ją pod głosowanie. 

Głosowanie: 

 za – 12 głosów 

 przeciw – 0 głosów 

 wstrzymujących się – 1 głos 

Uchwała Nr XV/82/15 został przyjęta większością głosów i stanowi załącznik nr 5 do 

protokołu. 

 

AD. 3 lit. b) w sprawie zmian w budżecie Gminy Dąbrówno na 2015 r. 

Skarbnik Gminy Pani Danuta Tupaj przedstawiła projekt uchwały. Uzasadnienie stanowi 

załącznik nr 6. 

W związku z brakiem pytań Wiceprzewodnicząca odczytała projekt uchwały i poddała ją pod 

głosowanie. 

Głosowanie: 

 za – 13 głosów 

 przeciw – 0 głosów 
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 wstrzymujących się – 0 głosów 

Uchwała Nr XV/83/15 została przyjęta jednogłośnie i stanowi załącznik nr 7 do protokołu. 

 

Ad. 3 lit. c) zmieniająca uchwałę w sprawie określenia wysokości stawek podatku od 

nieruchomości. 

Skarbnik Gminy Pani Danuta Tupaj poinformowała, że projekt uchwały jest podyktowany 

zmianą ustawy o podatkach i opłatach lokalnych. W § 1 pkt. 3 ppkt. C  dodaje się ppkt. D o 

następującej treści: 

„d)  niezabudowanych objętych obszarem rewitalizacji, o którym mowa w ustawie z dnia 9 

października 2015r. o rewitalizacji,  i położonych na terenach, dla których miejscowy plan 

zagospodarowania przestrzennego przewiduje przeznaczenie pod zabudowę mieszkaniową, 

usługową albo zabudowę o przeznaczeniu mieszanym obejmującym wyłącznie te rodzaje 

zabudowy, jeżeli od dnia wejścia w życie tego planu w odniesieniu do tych gruntów upłynął 

okres 4 lat, a w tym czasie nie zakończono budowy zgodnie z przepisami prawa budowlanego 

– 3 ,00 zł od 1 m² powierzchni”. 

Radna Pani Genowefa Szczepańska zapytała, czy jest to stawka ustawowa? 

Skarbnik Gminy Pani Danuta Tupaj w odp. poinformowała, że tak, jest to stawka ustawowa.  

W związku z barakiem pytań Wiceprzewodnicząca odczytała treść uchwały i poddała ją pod 

głosowanie. 

Głosowanie: 

 za – 11 głosów 

 przeciw – 2 głosy 

 wstrzymujących się – 0 głosów 

Uchwała Nr XV/84/15 została przyjęta większością głosów i stanowi załącznik nr  8 do 

protokołu. 

 

Ad. 3 lit. d) w sprawie określenia wysokości stawek podatku od środków 

transportowych. 

Skarbnik Gminy Pani Danuta Tupaj przedstawiła projekt uchwały w sprawie podatku od 

środków transportowych na 2016 rok. Pani Skarbnik nadmieniła, że nie wszystkie stawki 

uległy zmianie. Ponad to ostatnie stawki obowiązywały od 2012 roku. 

Radny Pan Janusz Szraga zapytał, o wysokość rocznych wpływów z tytułu środków 

transportowych. 
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Pani Skarbnik w odp. poinformowała, że wysokości wpływów z tytułu środków 

transportowych od osób prawnych wynosi 12.170,00 zł., a od osób fizycznych 19.819,50 zł.   

Radny Pan Marek Zalewski zapytał o emisję spalin, czy nie ma w tej sprawie żadnych 

rozgraniczeń? 

Pani Skarbnik w odp. poinformowała, że niestety, ale nie ma żadnych rozgraniczeń. Dodała, 

że dawniej była podjęta na radzie dyskusja dotycząca podatku od środków transportowych, 

pojazdów osobowych, a także o stosowaniu katalizatorów, ale nie jest powiedziane, że 

stosowanie katalizatorów zagwarantuje osiągnięcie odpowiednich norm spalin. Jednak jest 

możliwość opracowania przez radę zasad dotyczących emisji spalin. 

Radny Pan Marek Zalewski stwierdził, że jest to sprawa pierwszorzędna, żeby ograniczyć 

emisję spalin, ale w rozsądny sposób.  

Radna Pani Wańkowicz Grażyna odczytała treść uchwały i poddała ją pod głosowanie. 

Głosowanie: 

 za –  12 głosów 

 przeciw – 0 głosów 

 wstrzymujących się – 1 głos 

Uchwała Nr XV/85/15 został przyjęta większością głosów i stanowi załącznik nr 9 do 

protokołu. 

 

Ad. 3 lit. e) określenie wzorów informacji i deklaracji podatkowych 

Skarbnik Gminy Pani Danuta Tupaj przedstawiła projekt uchwały informując, że została ona 

dostosowana do uchwał podatkowych. 

Radna Pani Genowefa Szczepańska zapytała, czy trzeba będzie wypełniać nowe deklarację? 

Skarbnik Gminy Pani Danuta Tupaj w odp. poinformowała, że należałoby wypełnić nowe 

deklaracje, ponieważ są nowe stawki podatkowe, chyba że informacja została sporządzona z 

aktualnymi powierzchniami wówczas nie zachodzi taka konieczność.  

W związku z brakiem pytań Wiceprzewodnicząca odczytała treść uchwały i poddała ją pod 

głosowanie. 

Głosowanie: 

 za  - 13 głosów  

 przeciw – 0 głosów 

 wstrzymujących się – 0 głosów 

Uchwała Nr XV/86/15 została przyjęta jednogłośnie i stanowi załącznik nr 10 do protokołu.  
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Ad. 3 lit. f) w sprawie zmiany Statutu Gminy Dąbrówno. 

Sekretarz Gminy Pani Grażyna Halkiewicz poinformowała, że podjęcie uchwały jest 

podyktowane podziałem sołectwa Samin na dwa odrębne sołectwa: Samin i Saminek.  

Zmiana nie została wprowadzona do Statutu Gminy Dąbrówno, dlatego też konieczne jest 

podjęcie niniejszej uchwały.  

Radni nie wnieśli uwag do projektu uchwały w związku z czym Wiceprzewodnicząca i 

odczytała treść uchwały i poddała ją pod głosowanie. 

Głosowanie: 

 za – 13 głosów 

 przeciw – 0 głosów 

 wstrzymujących się – 0 głosów 

Uchwała Nr XV/87/15 została przyjęta jednogłośnie i stanowi załącznik nr 11 do protokołu. 

 

Przerwa 5 min. 

 

Ad. 3 lit. g) w sprawie przyjęcia rocznego  programu współpracy Gminy Dąbrówno  

z Organizacjami Pozarządowymi  oraz innymi podmiotami określonymi w art. 3 ust. 3 

ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 roku o działalności pożytku publicznego  

i o wolontariacie na rok 2016. 

Zastępca Wójta Pani Dorota Szczurowska poinformowała, że prowadzenie przez samorząd 

gminny działalności we współpracy z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami, o 

których mowa w art. 3 ust. 3 Ustawy z dnia 24 kwietnia  2003 r. o działalności pożytku 

publicznego i o wolontariacie jest realizacją konstytucyjnej zasady pomocniczości, zgodnie  z 

którą państwo i jego struktury powinny wykonywać tylko  

te zadania, które nie mogą być realizowane przez podmioty znajdujące się jak najbliżej 

obywatela. Podmiotami znajdującymi się blisko obywatela są przede wszystkim samorząd 

terytorialny i organizacje pozarządowe. Podmioty te stanowią podstawę współczesnego 

społeczeństwa. Obie te struktury łączy wspólny cel jakim jest zaspakajanie potrzeb 

mieszkańców. Przy czym w realizacji tego celu rola organizacji pozarządowych stale wzrasta. 

Działalność organizacji pozarządowych znacząco wpływa na rozwój gminy i jakość życia jej 

mieszkańców. Wiele dziedzin życia nie mogłoby dziś funkcjonować bez aktywności 

obywatelskiej. 

Zgodnie z art. 5a ust. 1 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego 

i o wolontariacie (t.j. Dz. U. z 2014 r., poz. 1118 z późn. zm.) organ stanowiący jednostki 
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samorządu terytorialnego zobowiązany jest do uchwalenia rocznego programu współpracy z 

podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego do dnia 

 30 listopada roku poprzedzającego okres obowiązywania programu. Mając na uwadze 

prawidłową realizację powyższego zadania oraz biorąc pod uwagę konieczność określenia 

zasad oraz obszarów współpracy pomiędzy organizacjami pozarządowymi został opracowany 

niniejszy program. 

Zastępca Wójta Pani Dorota Szczurowska nadmieniła, że programu był opublikowany na 

stronie internetowej urzędu i poddany konsultacjom społecznym. Nie zgłoszono żadnych 

uwag.  

Radni nie wnieśli uwag w związku, z czym Wiceprzewodnicząca odczytała treść uchwały i 

poddała ją pod głosowanie. 

Głosowanie: 

 za – 13 głosów 

 przeciw – 0 głosów 

 wstrzymujących się – 0 głosów 

Uchwała Nr XV/88/15 została przyjęta jednogłośnie i stanowi załącznik nr 12 do protokołu.  

 

Ad. 3 lit. h) w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii w Gminie Dąbrówno na 

rok 2016. 

Pełnomocnik Wójta ds. rozwiązywania problemów alkoholowych i narkomanii Pani 

Agnieszka Przybylska przedstawiła projekt uchwały, informując o realizacji zadań na 

podstawie omawianego programu. Dodała, że program został dostarczony radnym we 

wcześniejszym terminie celem zapoznania się i nie zgłoszono uwag.  

Radni nie wnieśli uwag do projektu uchwały w związku z czym Wiceprzewodnicząca 

odczytał treść uchwały i poddała ją pod głosowanie. 

Głosowanie: 

 za – 13 głosów 

 przeciw – 0 głosów 

 wstrzymujących się – 0 głosów 

Uchwała Nr XV/89/15 została przyjęta jednogłośnie i stanowi załącznik nr 13 do protokołu. 
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Ad. 3 lit. i) zmieniająca uchwałę w sprawie opłaty targowej. 

Skarbnik Gminy Pani Danuta Tupaj poinformowała, że w wyniku rozstrzygnięcia 

nadzorczego uchwały w sprawie opłaty targowej przez Kolegium Regionalnej Izby 

Obrachunkowej w Olsztynie stwierdzono nieważność § 6 ust. 3 i ust. 5. Dlatego też w 

przedstawionym projekcie uchwały dokonuje się zmian w zakresie nieważności ust. 3 i ust. 5, 

który otrzymuje nowe brzmienie. 

W związku z brakiem pytań Wiceprzewodnicząca odczytała treść uchwały i poddała ją pod 

głosowanie. 

Głosowanie: 

 za – 13 głosów 

 przeciw – 0 głosów 

 wstrzymujących się – 0 głosów 

Uchwała Nr XV/90/15 została przyjęta jednogłośnie i stanowi załącznik nr 14 do protokołu. 

 

Ad. 4. Przyjęcie sprawozdania z pracy pełnomocnika Wójta ds. rozwiązywania 

problemów alkoholowych i narkomanii, działalności Gminnej Komisji Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych za rok 2015. 

Pani Agnieszka Przybylska przedstawiła sprawozdanie z pracy pełnomocnika Wójta ds. 

rozwiązywania problemów alkoholowych i narkomanii oraz o działalności Gminnej Komisji 

Rozwiązywania Problemów Alkoholowych za rok 2015. Poinformowała o działaniach 

podjętych w celu zwalczania problemów alkoholowych i o pracy komisji, jak również o 

możliwość skorzystania z pomocy specjalisty (psychoterapeuty) w zwalczaniu problemów 

związanych z uzależnieniem. Dodała, że w dniu 5 grudnia br. w ramach akcji 

przeciwdziałania przemocy w rodzinie pod hasłem „Biała wstążka” pełnomocnik Wójta i 

pracownicy pomocy społecznej będą pełnić dodatkowy dyżur.  

Zastępca Wójta Pani Dorota Szczurowska dodała, że w ostatnim czasie miała miejsce 

kontrola z Urzędu Wojewódzkiego w Olsztynie Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w 

Dąbrównie i działalności Pełnomocnika Wójta, po której została wydana pozytywna opinia, a 

dotychczasowe działania pracowników były stawiane za wzór w województwie w zakresie 

prowadzenia „niebieskich kart” jak i prowadzenia spraw związanych z zwalczaniem 

przemocy.  

W związku z brakiem pytań Wiceprzewodnicząca zarządziła głosowanie. 

Głosowanie: 

 za – 13 głosów 
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 przeciw – 0 głosów 

wstrzymujących się – 0 głosów 

Sprawozdanie zostało przyjęte jednogłośnie i stanowi załącznik nr 15 do protokołu.  

Ad. 5. Przyjęcie protokołu z XIV Sesji Rady Gminy Dąbrówno.  

Radni nie wnieśli uwag. Wiceprzewodnicząca zarządziła głosowanie. 

Głosowanie: 

 za – 12 głosów 

 przeciw – 0 głosów 

 wstrzymujących się – 1 głos 

Protokół został przyjęty większością głosów.  

 

Ad. 6. Informacje Wójta Gminy Dąbrówno. 

W związku z przebywaniem Wójta Pana Piotra Zwalińskiego na urlopie wypoczynkowym 

informacje przedstawiła Zastępca Wójta Pani Dorota Szczurowska. 

Informacja o pracy Wójta w okresie międzysesyjnym stanowi załącznik nr 16 do protokoły.  

Pani Dorota poinformowała, że uchwały są w trakcie realizacji.  

 

Ad. 7. Interpelacje  i wnioski Radnych Gminy Dąbrówno. 

Radna Pani Genowefa Szczepańska zapytała, czy w miejscowościach Fiugajki i Pląchawy 

zostały postawione przystanki dla dzieci oczekujących na autobus szkolny? 

Sołtys Sołectwa Tułodziad poinformowała, że w miejscowości Pląchawy został wyznaczony 

plac z przeznaczeniem na przystanek, a miejscowość Fiugajki wchodzi w skład sołectwa 

Marwałd. 

Radny Pan Marek Zalewski poprosił o wyjaśnienie, dlaczego od września br. autobus szkolny 

„Gimbus” gminy Dąbrówno dowozi dzieci do punktu przedszkolnego w Stębarku? 

Zastępca Wójta Pani Dorota Szczurowska w odp. poinformowała, że umowa z PKS Ostróda 

nie obejmowała transportu dzieci do punktu przedszkolnego w Stębarku. W chwili obecnej 

jest przygotowywany nowy przetarg, który zostanie ogłoszony na początku grudnia. Dodała, 

że gmina przygotowuje się do zawarcia umowy dzierżawy autobusu, który będzie zajmował 

się m.in. dowozem dzieci do punktu przedszkolnego.  

Radny Pan Marek Zalewski kontynuując poinformował, że wcześniej dzieci nie były 

dowożone przez PKS Ostróda tylko prywatna firma przewozowa tym się zajmowała.  Radny 

zapytał, czy w związku z tym nie został przedłużona umowa z tą firmą?  
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Zastępca Wójta Pani Dorota Szczurowska poinformowała, że odpowiedź w tej sprawie 

zostanie udzielona na najbliższej Sesji Rady Gminy Dąbrówno.  

 

Ad. 8. Sprawy różne.  

Radny Pan Marek Zalewski zapytał, czy zostały zaktualizowane informacje na stronie 

internetowej gmin Dąbrówno oraz BIP dotyczące pracowników urzędu, na której widnieją 

jeszcze byli pracownicy?  

Sekretarz Gminy Pani Grażyna Halkiewicz w odp. poinformowała, że Radny interweniował 

już w tej sprawie i zostały podjęte czynności związane z usunięciem ze stron internetowych 

gminy byłych pracowników. Nadmieniła, że w niektórych rubrykach widnieją jeszcze dawni 

pracownicy urzędu, jednak zmiana ich danych w systemie nie jest taka prosta. Pani Sekretarz 

zapewniła, że zostaną podjęte wszelkie działania aby to zmienić.  

Zastępca Wójta Pani Dorota Szczurowska poinformowała, że w dniu 30 listopada 2015 r. w 

urzędzie gminy odbyło się spotkanie z Komendantem Powiatowej Policji w Ostródzie insp. 

Pan Krzysztofem Fic w sprawie likwidacji posterunku policji w Dąbrównie i przeniesienia go 

do posterunku policji w Stębarku. Przedstawiła argumenty komendanta policji w Ostródzie 

dotyczące likwidacji posterunku. Pani Dorota poprosiła Radę Gminy o wyrażenie opinii w tej 

sprawie. 

Radna Pani Genowefa Szczepańska stwierdziła, że opinia wszystkich jest zgodna aby 

posterunek w Dąbrównie pozostał. 

Radny Pan Andrzej Krzemiński poinformował, że już przeniesieni posterunku policji w 

Dąbrównie miało miejsce, co niestety nie przyniosło pozytywnych rezultatów.  

Zastępca Wójta Pani Dorota Szczurowska poinformowała, że gmina zwróci się do 

Komendanta Wojewódzkiej Policji w Olsztynie w tej sprawie, przedstawiając argumenty za 

pozostawieniem posterunku policji w Dąbrównie. Dodała, że gmina dołoży wszelkich starań 

aby posterunek pozostał.  

Radny Pan Marek Zalewski stwierdził, że podstawowym argumentem przemawiającym za 

pozostawieniem posterunku policji w Dąbrównie jest sezon turystyczny, gdzie ilość trustów 

przyjeżdżająca do Dąbrówna i okolic jest bardzo duża. 

Radny Pan Marek Zalewski, poinformował, że do Niego wpłynęło pismo Sołtysa Sołectwa 

Okrągłe dotyczące złego rozdysponowania funduszu sołeckiego w szczególności z jego 

przeznaczeniem na remonty dróg gminnych (nawiezienie kruszywa). Radny odczytał odp. 

urzędu gminy na złożone pismo, po czym zwrócił się do Radnej Pani Honoraty Wolskiej, czy 

fundusz sołecki został zrealizowany zgodnie z przeznaczeniem?  
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Radna Pani Honorata Wolska w odp. poinformowała, że niestety, ale nie.  

Zastępca Wójta Pani Dorota Szczurowska poinformowała, że sprawa jest jej znana, była 

omawiana z pracownikiem przed jego pójściem na zwolnienie lekarskie. Pracownik 

wyjaśniając stwierdził, że  w piśmie nie była wskazana droga przeznaczona do remontu. 

Nadmieniła, że w odp. Pana Wójta na pismo Sołtysa Sołectwa Okrągłe jest zawarta prawda. 

Jeśli Rada wygospodaruje środki w budżecie gminy to nic nie stoi na przeszkodzie, aby drogę 

dalej w tym odcinku, który wskazała Rada Sołecka wyremontować.  Dodała, że gmina cały 

czas próbuje pozyskiwać środki z Agencji Nieruchomości Rolnych na remonty dróg 

gminnych.  

Sołtys Sołectwa Okrągłe ustosunkowując się do powyższych wypowiedzi poinformował, że 

wiele razy rozmawiał z pracownikiem urzędu ds. remontu dróg, który był informowany 

dokładnie, który odcinek drogi ma być wyremontowany.  

Radny Pan Marek Zalewski złożył wniosek w sprawie wyboru Przewodniczącego Rady 

Gminy Dąbrówno w dniu dzisiejszym. 

Wiceprzewodnicząca Pani Jadwiga Grażyna Wańkowicz poddała wniosek Radnego pod 

głosowanie. 

Głosowanie: 

 za – 12 głosów 

 przeciw – 1 głos 

 wstrzymujących się – 0 

Wniosek został przyjęty większością głosów. 

Przerwa 5 min. 

Zmiana składu Rady z 13 na 12. Obrady opuściła Radna Pani Genowefa Szczepańska.  

 

Wiceprzewodnicząca Pani Jadwiga Wańkowicz poinformowała, że do Wójta Gminy 

wpłynęło podanie mieszkańca Gminy Dąbrówno w sprawie umorzenia należności za wodę i 

odprowadzanie ścieków. Pan Wójt na podstawie § 4 ust. 1 pkt. 2 Uchwały Rady Gminy 

Dąbrówno Nr V/35/11 z dnia 24 marca 2011 r. przekazał niniejsze podanie 

Przewodniczącemu Rady Gminy celem jego rozpatrzenia na najbliższej Sesji Rady Gminy 

Dąbrówno.  

Wiceprzewodnicząca poinformowała, że Wójt może wyrazić zgodę na umorzenie zaległości 

do wysokości 2.000,00 zł., a złożone podanie dotyczy kwoty ok. 3.000,00 zł. zatem konieczne 

było przekazanie tej sprawy Radzie Gminy Dąbrówno. Kserokopia podania stanowi załącznik 

nr 17 do protokołu. 
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Radny Pan Marek Zalewski zapytał, czy Rada ma podjąć decyzję w tej sprawie, czy być jako 

głos doradczy Pana Wójta? 

Radca Prawny Pan Marcin Ignatowski w odp. poinformował, że Rada w tej sprawie powinna 

zając stanowisko jako głos doradczy Wójta, ponieważ zgodnie z uchwałą Rady Gminy 

Dąbrówno Wójt podejmuje decyzję za zgodą Rady Gminy. 

Wiceprzewodnicząca zarządziła głosowanie. 

Głosowanie: 

 za – 10 głosów 

 przeciw – 0 głosów 

 wstrzymujących się – 2 głosy 

Podanie zostało rozpatrzone pozytywnie.   

 

Wiceprzewodnicząca złożyła wniosek o przełożenie wyboru Przewodniczącego Rady Gminy 

Dąbrówno na najbliższą Sesję i poddała wniosek pod głosowanie. 

Głosowanie: 

 za – 9 głosów 

 przeciw – 2 głosów 

 wstrzymujących się – 1 głos 

Wniosek został przyjęty większością głosów.  

 

Radny Pan Marek Zalewski zwrócił się do Zastępcy Wójta o interwencję w sprawie 

zaopatrzenia wsi sołeckich w tablice ogłoszeń, które są bardzo potrzebne.  

Zastępca Wójta Pani Dorota Szczurowska w odp. poinformowała, że zostaną podjęte 

działania w tej sprawie.  

 

Po wyczerpaniu porządku obrad Wiceprzewodnicząca zakończyła posiedzenie Rady Gminy 

Dąbrówno. 

 

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

Wiceprzewodnicząca Rady Gminy Dąbrówno 

Jadwiga Grażyna Wańkowicz 

Protokołowała:               

Dorota Kędzierska                          

           


